



Sheraton®
LAGUARDIA EAST HOTEL

Full Moon Menu

富貴彌月宴

COMPLIMENTARY: FRUIT PUNCH | 贈送：雜果賓治

Roasted Suckling Pig Platter
鴻運瀟豬大拼盤

Splendid Bamboo Piths
with Seasonal Vegetables
竹筴鮮菇扒時蔬

Braised E-Fu Noodles with Mushroom
金菇炆伊面

Wasabi Prawns Salad with
Sweetened Walnuts
琥珀芥末蝦球沙律

Roasted Chicken Marinated with Garlic
沙薑太子雞

Red Bean Soup with Lotus Seeds
連生貴子

Sliced Squid, Scallop & Vegetables
翡翠花枝帶子

Filet of Fish with Mushroom
& Yun Nam Ham
麒麟玉樹魚柳

Fresh Fruit Platter / Baby
Cake / Red Egg & Ginger
鮮果拼盤 / 精緻蛋糕 / 紅雞蛋 & 子薑

Braised Supreme Seafood &
Fish Maw Soup
紅燒海皇魚肚羹

Shrimp in Sticky Rice in Lotus Leaf
鮮蝦荷葉飯

Freshly Brewed Coffee,
Decaffeinated Coffee, Herbal Tea
咖啡或茶

\$500 PER TABLE OF TEN | 每桌十人 \$500

PLEASE ADD 21% SERVICE CHARGE & 8.875% NYS TAX. WE WILL HAPPILY CUSTOMIZE ANY MENU TO SUIT YOUR PERSONAL NEEDS
所有價錢另加收21%服務費及8.875%銷售稅。本菜單僅為建議菜式，我們將非常樂意依照您的需求，為您特製菜單。

PLEASE CALL OUR CATERING PROFESSIONALS TO START PLANNING THIS ONCE-IN-A-LIFETIME EVENT

EMAIL: SALES@SHERATONLAGUARDIA.COM | TEL: 718-670-7408

Sheraton LaGuardia East Hotel | 135-20 39th Avenue, Flushing, NY 11354

*Consuming raw or undercooked meats, poultry, seafood, shellfish or eggs or unpasteurized milk may increase your risk of food-borne illness. Any guest consuming alcohol must be of legal drinking age.
©2018 Starwood Hotels & Resorts Worldwide, Inc. All Rights Reserved. Sheraton and its logos are the trademarks of Starwood Hotels & Resorts Worldwide, Inc., or its affiliates.

*食用未加工或未煮熟的肉類、海鮮、貝類或禽蛋可能增加感染食源性疾病的風險。

©2018 喜達屋全球酒店及度假酒店集團，保留所有權利。Sheraton® (喜來登)及其所有標識是喜達屋全球酒店及度假酒店集團或其關聯機構的商標。飲酒須達到法定年齡。



Sheraton[®]
LAGUARDIA EAST HOTEL

Longevity Menu

壽比南山宴

COMPLIMENTARY: LONGEVITY BUNS | 贈送：蟠龍喜壽桃

Roasted Crispy Pig Suckling Platter
福星高照

Braised Sea Cucumber
with Vegetables and Mushrooms
碧綠花菇海參

Soft Noodles with Chicken
and Mushroom
長壽伊麵

Sliced Squid and Sea Scallop with
Home-made XO Sauces
金醬翡翠花枝帶子

Forever Crispy Chicken
鴻運脆皮雞

Fresh Fruit Platter
時鮮水果盤

Braised Supreme Seafood &
Fish Maw Soup
紅燒海皇魚肚羹

Steamed Seasonal Fish
清蒸海上鮮

Freshly Brewed Coffee,
Decaffeinated Coffee, Herbal Tea
咖啡或茶

Braised Pork Belly
福祿東坡肉

Fried Rice with Ham and Vegetable
瑤柱玉蘭海皇炒飯

\$500 PER TABLE OF TEN | 每桌十人 \$500

PLEASE ADD 21% SERVICE CHARGE & 8.875% NYS TAX. WE WILL HAPPILY CUSTOMIZE ANY MENU TO SUIT YOUR PERSONAL NEEDS
所有價錢另加收21%服務費及8.875%銷售稅。本菜單僅為建議菜式，我們將非常樂意依照您的需求，為您特製菜單。

PLEASE CALL OUR CATERING PROFESSIONALS TO START PLANNING THIS ONCE-IN-A-LIFETIME EVENT

EMAIL: SALES@SHERATONLAGUARDIA.COM | TEL: 718-670-7408

Sheraton LaGuardia East Hotel | 135-20 39th Avenue, Flushing, NY 11354

*Consuming raw or undercooked meats, poultry, seafood, shellfish or eggs or unpasteurized milk may increase your risk of food-borne illness. Any guest consuming alcohol must be of legal drinking age.
©2018 Starwood Hotels & Resorts Worldwide, Inc. All Rights Reserved. Sheraton and its logos are the trademarks of Starwood Hotels & Resorts Worldwide, Inc., or its affiliates.

*食用未加工或未煮熟的肉類、海鮮、貝類或禽蛋可能增加感染食源性疾病的風險。

©2018 喜達屋全球酒店及度假酒店集團，保留所有權利。Sheraton® (喜來登)及其所有標識是喜達屋全球酒店及度假酒店集團或其關聯機構的商標。飲酒須達到法定年齡。